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Emne: Spørsmål til fylkesordførar. Fylkesutvalet 21. og 22. November .
Vedlegg: 
Spørsmål til fylkesordførar. Fylkesutvalet 21. og 22. November .

1. Korleis har lønsutviklinga utvilkla seg over tid mellom tilsette som det vert ført særskilte forhandlingar for og
tilsette som føl det sentrale forhandlingsresultat.

2. Etter det eg forstår har Hfk ei bedrifthelseteneste. Korleis er den organisert og er det noko endringar i
organiseringa?

Beste helsing
Aud Karin Oen
Tlf: 922251195


